
 

 

 Pedersker 27.maj 2024 

 GENERALFORSAMLING på SYDBORNHOLMS PRIVATSKOLE 

TID OG STED: 27.MAJ 2024 KL. 19.00.20.30 PÅ SKOLEN 

Formand Maria Arvidsson kan desværre ikke være til stede.  
Næstformand Martin Munkholt fremlægger årsberetningen.  
Deltagere: 26 stemmeberettigede til skolekredsen deltog, heraf 24 stemmeberettigede til forældrekresen.  
 

1. Velkommen – v/ næstformand i bestyrelsen, Martin Munkholt 

 

2. Valg af dirigent – v/ næstformand i bestyrelsen, Martin Munkholt 

Anker Munch vælges som dirigent. Generalforsamlingen er lovligt indvarslet.  

Katja Sofie Tolstrup er referent. 

 

3. Valg af stemmetællere – v/ dirigent 

Julie Tolstrup og Niels Geckler er valgt som stemmetællere. 

 

4. Godkendelse af dagsorden – v/ dirigent 

Dagsordenen godkendes.  

5. Bestyrelsen aflægger beretning – v/ næstformand i bestyrelsen, Martin Munkholt 

En del ændringer forventes i den kommende bestyrelse, da formand Maria Arvidsson og kasserer 

Mie Petersen fratræder. Mange tak for deres store indsats i bestyrelsen. 

Elevtallet er vokset betragteligt fra 77 elever ved skolestart 2023-2024 til forventeligt 95 elever til 

skolestart 2024-2025. Det er fantastisk gode nyheder, og det er lykkedes med en kommunikations-

indsats til relativt få penge. Tak til alle, der har hjulpet, især Nikolaj Beyer fra ”1437” og Frederik 

Tolstrup.  

Det åbner en ny børnehaven i det tidligere børnehavehus. Bestyrelse og skolen ser frem til et godt 

samarbejde.  

Der er kommet en byggetilladelse til naturlegeplads.  

Visionsdag med personalet blev afholdt i august. Her kom mange forskellige og gode idéer på 

bordet, som bestyrelsen vil følge op på.  

På personalefronten har vi været ramt af en del sygdom, men de udfordringer er løst og ledige 

jobs er besat nu. Der er bl.a. fastansat en ny lærer,og der er også en ny fysiklærer på vej.  

Rent økonomisk har skolen været presset, men god og stram økonomistyring af skoleleder og 

kasserer har gjort, at vi har begrænset underskuddet, bl.a. ved at spare på løbende udgifter. Vi har 

sparet lidt hårdt, derfor venter der en række udgifter til vedligehold og andre ting de næste år.  

Afslutningsvist, tak til alle, der har bidraget til skolen, lærere, personale, forældre m.fl.  

Det kommenteres, hvor vigtigt det har været for det stigende elevtal, at historien om skolen er 

nået langt ud, og den indsats skal gentages.  

Bestyrelsens beretning godkendes.  

 

6. Bestyrelsen forelægger det reviderede regnskab til orientering – v/ kasserer Mie Petersen 

Reduceret omsætning skyldes et lavere elevtal. Årets underskud på 236.812,00 kr. stammer herfra.  



 

Vores likvide beholdning er øget til 2.646.249 DKK, fordi vi 

har modtaget bl.a. 90% af det fondstilskud, som vi har modtaget til naturlegepladsen. 

Egenkapitalen er faldet pga. underskuddet.  

Der er anmærkningsfri påtegning.  

 

7. Tilsynsførende fremlægger rapport (jf. Bilag A) – v/ tilsynsførende Ole Hald 

Det blev aftalt et andet fokus denne gang, på de mere kreative fag. OH kigger efter orden i 

sagerne, årsplaner, organisering, differentiering mv. OH giver en række nedslag fra sit tilsyn, fra 

bl.a. friluftsliv i 4./5.klasse, billedkunst i 4./5.klasse, natur-teknik i 0.1.2.3. klasse, Kr.-dom i 6.kl, tysk 

i 7.kl. 

8. Valg af bestyrelsesmedlemmer til forældrekreds (2 medlemmer) 

Mie Petersen – modtager ikke genvalg 

Lene Thorsen – modtager genvalg 

Lene Thorsen og Lars Wichmann Hansen stiller op 

Lene Thorsen og Lars Wichmann Hansen er valgt. 

 

9. Valg af bestyrelsesmedlemmer til skolekreds (2 medlemmer – den ene kun for ét år, da Maria 

Arvidsson har valgt at træde ud af bestyrelsen med et år tilbage af sin valgperiode) 
Katja Tolstrup – modtager genvalg 

Mette Sonne, Katja Sofie Tolstrup og Kathrin Martiny stiller op. 

Mette Sonne (1 år) og Katja Sofie Tolstrup (2 år) er valgt.  

 

10. Valg af suppleant(er) til forældrekreds 

Kathrin Martiny stiller op og er valgt. 

11. Valg af suppleant(er) til skolekreds 

For at følge ligestillingsloven henstilles der til, at både mænd og kvinder stiller op til valg til 

bestyrelsen – både som medlemmer og suppleanter. Interesserede bedes meddele det til 

bestyrelsen pr. mail eller ved selve generalforsamlingen. 

Heidi Eisner stiller op og er valgt. 
 

12. Indkomne forslag 

         Der er ikke indkommet nogle forslag til behandling pa ̊ den ordinære generalforsamling. 

 

   13. Eventuelt 

Sommermarked den 22.juni afholdes – og her er brug for hjælp, hvilket sendes rundt på intra. 

Spred gerne ordet rundt omkring, plakater er printet, som kan hentes på kontoret. 

Cykelløbet den 7.september afholdes – og her er også brug for hjælp. Alle opfordres til at se intra-

beskeder om cykelløbet. 

Stor ros blev givet til den måde, nye elever bliver modtaget på skolen.  

 

Tak til Maria Arvidsson og Mie Petersen for deres indsats i bestyrelsen.   

 

……     …….. 

Katja Sofie Tolstrup (referent)   Anker Munch (dirigent) 


